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P R O T O K Ó Ł  Nr  VI/11 
 
z VI sesji Rady Gminy w Szelkowie odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury                   
w Starym Szelkowie, dnia 13 kwietnia 2011 r.    
 
Obrady rozpoczęto o godz. 13.00 zakończono o godz. 14.30.  
 
Obradom przewodniczył  Janusz Ruszczyński – Przewodniczący  Rady  Gminy              
w Szelkowie, który stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi 
100 % składu Rady Gminy. 
 
Przewodniczący obrad przywitał  radnych Rady Gminy w Szelkowie, Wójta Gminy 
Szelków, Sekretarza Gminy Szelków – Krzysztofa Kacprzyckiego oraz wszystkich 
obecnych na VI sesji  Rady Gminy. 
 
Nadmienił, że w dniu 10 kwietnia 2011 r. była I rocznica katastrofy smoleńskiej, 
dlatego też poprosił wszystkich o powstanie i uczcił tą rocznicę minutą ciszy.  
 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do rady społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  - 
Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i  Zamkniętego im. Duńskiego 
Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy 
Miejscowości Nowy Strachocin na lata 2008-2015.  

7. Informacje. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 

     9.  Zamknięcie obrad. 
 
Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie było. 
 
Przy obecności 15 radnych na VI sesji, Rada Gminy w Szelkowie przyjęła 
jednogłośnie przedstawiony porządek obrad. 
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Ad. pkt. 3 
 
Janusz Ruszczyński  -  Przewodniczący Rady Gminy w Szelkowie  wystąpił                 
z wnioskiem o odstąpienie od odczytania protokołu z V sesji Rady  Gminy, odbytej  
w dniu 15 marca 2011 r.   
Protokół znajduje się u pracownika Pani Justyny Godlewskiej w Urzędzie Gminy        
w Szelkowie i  jest do wglądu  dla zainteresowanych. 
 
                      Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek                        
o przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji  bez odczytania. 
 
                             W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
                              
                             Za przyjęciem  wniosku  głosowało  - 15 radnych, 
                             przeciw nie było, 
           nikt się nie wstrzymał. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie protokół z V sesji Rady Gminy w Szelkowie 
bez odczytania, odbytej dnia 15 marca 2011 r. 
  
Ad. pkt. 4 
 
Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków przedstawił sprawozdanie 
miedzy sesjami od dnia 15 marca 2011 r. do dnia 13 kwietnia 2011 r. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Do przedstawianego sprawozdania uwag nie było. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 
Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
 
                             W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
                              
                             Za przyjęciem  sprawozdania głosowało  - 15 radnych, 
                             przeciw nie było, 
           nikt się nie wstrzymał. 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy w Szelkowie  przyjęła 
jednogłośnie przedstawione sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków 
między sesjami. 
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Ad. pkt. 5 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że w związku z pismem Wicestarosty 
Makowskiego w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Szelków, który 
wejdzie w skład Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej – Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego                     
i Zamkniętego im. Duńskiego Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim, 
zasadne jest podjęcie stosowanej uchwały. Nadmienił, iż skończyła się kadencja, 
dlatego też należy wybrać nowego przedstawiciela Gminy Szelków. 
Wójt Gminy Szelków zgłosił kandydata w osobie Krzysztofa Kacprzyckiego – 
Sekretarza Gminy Szelków.  
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków wyraził zgodę na wyznaczenie 
go jako przedstawiciela,  który wejdzie w skład Rady Społecznej działającej przy 
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej – Zespole Zakładów 
Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. Duńskiego Czerwonego Krzyża                      
w Makowie Mazowieckim. 
 
Do przedstawionego materiału uwag i pytań nie było. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 
przedstawiciela Gminy Szelków, który wejdzie w skład Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej – 
Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. Duńskiego 
Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 
uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Szelków, który wejdzie w 
skład Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej – Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. 
Duńskiego Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim. 

 
                    W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
  
                           Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, 
                                  przeciw nie było, 
                                  nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VI/28/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt. 6 
 
Halina Łada – Insp. ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                     
i budownictwa poinformowała, że zgodnie z § 10 ust. 2 pkt 1 rozporządzenia 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 14 lutego 2008 r. w sprawie 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej w ramach 
działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007-2013 (Dz. U. Nr 38, poz. 220 z późn. zm.) zachodzi 
konieczność uzupełnienia Planu Odnowy Miejscowości stanowiącego załącznik do 
wniosku o przyznanie pomocy finansowej. Jednym z elementów Planu jest ,, opis 
inwestycji i charakterystyka obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspokojenia 
potrzeb mieszkańców, sprzyjających nawiązaniu kontaktów społecznych, ze 
względu na ich położenie oraz cechy funkcjonalno – przestrzenne”, co nie zostało 
uwzględnione w obecnie opracowanym Planie Odnowy Miejscowości Nowy 
Strachocin.  Mając powyższe na uwadze podjęcie uchwały o wprowadzeniu zmian 
do obecnie obowiązującego Planu jest konieczne. Nadmieniła, że złożono wniosek 
o dotację w wysokości do 75 % środków finansowych. Jednak wpłynęło pismo, że 
wniosek zawiera braki dlatego też należy uzupełnić Plan Odnowy Miejscowości 
Nowy Strachocin. W w/w rozporządzeniu zostały zawarte nowe zapisy, do których 
należy dostosować Plan Odnowy Miejscowości Nowy Strachocin. W związku               
z powyższym musimy uzupełnić wniosek, gdyż nie otrzymamy dofinansowania,               
a wniosek z powodu braków może zostać odrzucony. 
 
Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 
 
Antoni Radłowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zadał pytanie, czy 
informacja o składaniu wniosku była wcześniej znana radnym oraz czy tylko 
dofinansowanie otrzyma Nowy Strachocin na remont świetlicy wiejskiej czy także 
obejmuje on remont sklepu mieszczącego się w budynku świetlicy. 
 
Halina Łada – Insp. ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                     
i budownictwa poinformowała, że sklep został odrzucony, dofinansowanie będzie 
tylko przeznaczone na remont świetlicy wiejskiej. 
 
Henryk Bladosz – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że inwestycja 
byłaby zrobiona, wtedy gdy był remont szkoły, ale na tę działkę, gdzie znajduje się 
świetlica wiejska nie było aktu własności. 
 
Halina Łada – Insp. ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                     
i budownictwa poinformowała, że w okresie składania wniosku o dofinansowanie 
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gmina mogła złożyć tylko jeden wniosek. Nadmieniła, że był nowy nabór i złożono 
wniosek na dofinansowanie remontu świetlicy wiejskiej w Nowym Strachocinie. 
 
Henryk Bladosz – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że odstąpiono 
od opłaty sądowej za stwierdzenie zasiedzenia nieruchomości z kwoty 3.600,00 zł 
na kwotę 36,00 zł. 
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad poinformował, że sprawa Planu 
Odnowy Miejscowości Nowy Strachocin toczy się od roku 2008. 
 
Marek Dzikowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zaproponował, aby wieś 
wykupiła budynek sklepu od Spółdzielni, tyle tylko czy Spółdzielnia będzie chciała 
go sprzedać.  
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad poinformował, że Spółdzielnia nie 
jest zainteresowana remontami swoich budynków na terenie Gminy Szelków. 
 
Do przedstawionego materiału innych uwag i pytań nie było. 
 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
zmian w Planie Odnowy Miejscowości Nowy Strachocin na lata 2008-2015. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Nowy 
Strachocin na lata 2008-2015. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
  
                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, 
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VI/29/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 7 
 
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że Lokalna 
Grupa Działania ,,Orzyc - Narew” prowadzi szkolenia w sprawie wypełniania 
wniosków o dofinansowanie. W dniach 27 i 28 kwietnia b.r. odbędą się nieodpłatne 
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szkolenia. Nadmienił, że protokoły z sesji publikowane są na stronie Biuletynu 
Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Szelkowie dopiero po przyjęciu ich na 
następnej sesji przez Radę Gminy w Szelkowie. 
 
Barbara Skarżyńska - Insp. ds. organizacyjno – administracyjnych przypomniała 
radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za 2010 rok do dnia               
29 kwietnia b.r. Zwróciła uwagę iż, oświadczenie majątkowe powinno:  
- zawierać kopię PIT-u, zeznania rocznego, 
- każda cześć wypełniona, 
- być czytelnie wypełnione, 
- mienie ruchome musi być wypełnione w punktach, 
- składniki mienia należy zaznaczyć czy stanowią majątek wspólny czy odrębny, 
- w przypadku kobiet należy napisać nazwisko rodowe, 
- jeżeli osoba jest bezrobotna to wpisujemy bezrobotny, jeżeli pracuje to należy  
  wpisać nazwę pracodawcy, stanowisko lub funkcję np. Radny Rady Gminy                   
  w Szelkowie, 
- należy wpisać NIP lub PESEL osoby składającej oświadczenie majątkowe, 
- należy pamiętać, że przychód musi być większy niż dochód. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków przedstawił kosztorys 
projektu ,,Przeciwdziałanie e – wykluczeniu”. Poinformował, że koszt całkowity 
tego zadania wynosi około 3,5 mln zł, natomiast wkład własny wynosi 15 %.              
Do wkładu własnego można zaliczyć mienie komunalne oraz wkład pieniężny 
około 107 tys. zł rozłożone na 3 lata czyli około 35 tys. zł rocznie. Przygotowano 
umowę na opracowanie projektu na kwotę 50.000,00 zł. Zapłata nastąpiłaby 
dopiero po otrzymaniu  dofinansowania. Nadmienił, że warto starać się o te środki. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że Radni Rady Gminy w Szelkowie wyrazili 
zgodę na prowadzenie rozmów w tym temacie. 
 
Henryk Bladosz – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że stan wody 
na rzece Narew jest podwyższony. Zadał pytanie, czy w tym temacie można 
rozmawiać z Zarządem Zlewni Narwi w Dębem. 
 
Mirosław Jankowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał do kogo należy 
teren mleczarni w miejscowości Ciepielewo, ponieważ jest tam straszny bałagan. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że grunt 
należy do wspólnoty wsi, zaś budynek do mleczarni. 
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Antoni Radłowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie  poinformował, że budynek 
dostawców mleka w miejscowości Magnuszew Duży przekazano wspólnocie wsi 
za przysłowiową złotówkę. 
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad poinformował, że Pan Edmund 
Otłowski w dalszym ciągu pisze pisma, na które odpowiadamy. Następnie odczytał 
pismo Wójta Gminy Szelków kierowane do Rady Gminy w Szelkowie dotyczące 
budowy wodociągu. 
 
Mieczysław Stepnowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie nadmienił, aby nie 
czytać protokołów na sesji, ponieważ są one do wglądu dla zainteresowanych. 
 
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że do dnia            
28 kwietnia b.r. jest w pracy i jest do dyspozycji, później idzie na urlop. Odnośnie 
budowy wodociągu nadmienił, że mieszkańcy mają podłączoną wodę, wodomierze 
są zaplombowane, jednak są nieprawidłowości w budowie wodociągu. Odbiór 
budowy wodociągu rozpoczął się od 5 kwietnia b.r., jednak dnia 11 kwietnia b.r. 
nie podpisałem protokołu, ponieważ wykonawca nie przedstawił mi gwarancji 
usunięcia wad i usterek. Dopóki jej nie złoży nie zostanie podpisany protokół 
odbioru.  
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad przekazał na ręce Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej pismo Wójta Gminy Szelków dotyczące budowy wodociągu. 
 
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że jest do 
dyspozycji Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Szelkowie w zakresie udzielenia 
wszelkich informacji i wyjaśnień dotyczących wodociągu.  
 
Ad. pkt. 8 
 
Urszula Owsiewska – Radna Rady Gminy w Szelkowie zapytała czy zostaną 
zakupione znaki drogowe tj. ograniczenie do 5 t. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że sytuacja 
finansowa Gminy jest trudna. Nadmienił, że potrzeba więcej znaków drogowych, 
ponieważ w każdej miejscowości jakiegoś brakuje. Jeżeli nie otrzymamy środków 
finansowych za wodociąg to sytuacja finansowa będzie naprawdę trudna. Zwrócił 
uwagę, że mamy już niektóre płatności rachunków przeterminowane. 
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